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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 3. 6. 2021  

 

 

 

Miesto a čas konania :       ZŠ Tlmače, Školská 9  o 16,30 hod. 

 

Prítomných:                        10 členov  

 

Hostia    :                             Mgr. Helena Barátová – riaditeľka školy 

             Mgr. Jarmila Holečková 

             Mgr. Veronika Vígová 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Oboznámenie sa s textom sťažnosti 

3. Vyjadrenie vedenia školy a triednej učiteľky k danej sťažnosti   

4. Diskusia   

5. Záver 
 

 

 

1) Predsedníčka RaŠ Mgr. Jana Nichtová otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho 

programom.  

2) Mgr. Nichtová zvolala mimoriadne zasadnutie RaŠ z dôvodu riešenia sťažnosti na našu základnú 

školu. Z dôvodu objektívneho riešenia sťažnosti na zasadnutie pozvala primátora mesta Tlmače 

Miroslava Kupčiho, ktorý sa ospravedlnil, riaditeľku školy Mgr. Helenu Barátovú, zástupkyňu 

školy Mgr. Jarmilu Holečkovú a Mgr. Veroniku Vígovú, triednu učiteľku. Členovia RaŠ mali 

možnosť oboznámiť sa so znením sťažnosti pred začiatkom jej zasadnutia od 16: 00 hod. – do 16: 

30 hod. a podpísali vyhlásenie o mlčanlivosti. 

3) Predsedníčka RaŠ požiadala o vyjadrenie sa k danej sťažnosti riaditeľku školy. Mgr. Helena 

Barátová informovala, že primátorovi mesta Tlmače boli doručené dve sťažnosti, o ktorých 

telefonicky informoval riaditeľku školy a osobne ich doručil predsedníčke RaŠ Mgr. J. Nichtovej. 

Predmet prvej sťažnosti je v štádiu riešenia školskej inšpekcie, prebehlo testovanie detí, pohovor 

s riaditeľkou školy a s triednou učiteľkou. Keďže sťažnosť rieši Štátna školská inšpekcia, 

počkáme na výsledok celého šetrenia, ktorý bude na školu zaslaný do 6. týždňov. 

Pani riaditeľka sa postupne vyjadrila k jednotlivým bodom druhej sťažnosti, ktorá bola 

adresovaná na Radu školy. Priložila zodpovedajúcu dokumentáciu, ktorú mali jednotliví členovia 

k nahliadnutiu. Privolaní hostia odpovedali na všetky doplňujúce otázky členov RaŠ. Následne 

zasadnutie pokračovalo bez pozvaných hostí diskusiou. 

 

4) Diskusia : 

Do diskusie sa zapojili všetci členovia RaŠ. Vyjadrili svoj postoj k jednotlivým bodom sťažnosti 

a po vzájomnej dohode spoločne sformulovali svoje vyjadrenie k predmetu sťažnosti, ktorá bola  

adresovaná RaŠ. Znenie vyjadrenia bolo jednohlasne schválené všetkými zúčastnenými členmi 

RaŠ. Rada školy vždy jednala v súlade s platnou legislatívou. Dospela k záveru, že zo strany školy 

bolo vyvinuté maximálne úsilie na riešenie vzniknutej situácie. Zároveň chápe, že pandemická 

situácia v tomto školskom roku mohla vyhrotiť medziľudské vzťahy a vyvolať pocit 
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nepochopenia. Dištančné vzdelávanie bolo náročné pre deti a rodičov, ako aj pedagogických 

pracovníkov. Vyjadrenie bolo doporučene zaslané pani sťažovateľke a pánovi primátorovi.  

 

8)  Po vyčerpaní programu Mgr. Nichtová ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  prítomným za 

účasť. 

 

Príloha: Vyjadrenie RaŠ pri ZŠ Tlmače k sťažnosti zo dňa 10.05.2021 

   Prezenčná listina 

              Potvrdenie o oboznámení sa so sťažnosťou 

              Vyhlásenie o mlčanlivosti 

 

 

V Tlmačoch dňa 03.06. 2021 

Zapísala: Mgr. E. Majzlíková 


